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Justeras:   

 

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

 

  Blazena Westerlund, ledamot 

 

 

 

 

Sekreterare:  

 

  Pia Sundqvist 

 

 
 



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-

berg och Blazena Westerlund. Justering sker torsdag 11 november. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 11 oktober 2010 anmäldes. 

 
§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 21 oktober 2010 

Inget fanns att rapportera. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 november 2010 

Ärende nr 3: Anmälan av medborgarförslag om upprustning och utveckling av 

strandpromenaden längs Magelungen 

Ove Martinsson instämde i de synpunkter som framförs i medborgarförslaget. 

 

Ärende nr 6: Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i ordinärt 

boende – Farsta Västra Hemtjänst 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Åtgärdsplan för Ängsö gruppboende Attendo Care AB 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Äldrecentrums rapport Träffpunkt för mig? 

Blazena Westerlund påpekade att det som sägs i rapporten om behovet av 

mötesplatser för äldre även gäller för personer med olika former av funk-

tionsnedsättning. 

 

Ärende nr 12: Sammanställning av avvikelser i hälso- och sjukvården 1 januari – 

30 juni 2010 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i ordi-

närt boende –Hökarängens Hemtjänst 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Åtgärdsplaner efter uppföljning av privata äldreomsorgsenheter 

som har ramavtal med staden 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärenden nr 15: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut enligt 

socialtjänstlagen (SoL) kvartal 3 2010 

Ove Martinsson undrade hur många äldre som varje månad tackar ja till erbju-

dande om plats vid ett specifikt vård- och omsorgsboende (efter att ha beviljats 

denna form av bistånd). Förvaltningen lovade återkomma med besked. 

 



SID 3 (3) 

 

 
Ärenden nr 16: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut enligt 

lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) kvartal 3 2010 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Avdelningschef Per-Ove Mattson presenterade finansborgarrådets förslag till 

budget 2011 för Stockholms stad. Ebba Lundgren påpekade att Ewa Samuel-

sson (kd) i sin nya roll som biträdande socialborgarråd har ett särskilt ansvar för 

tillgänglighet och frågor som rör personer med funktionsnedsättning. Rådet 

överväger att bjuda in Ewa Samuelsson till ett samtal, i så fall lämpligen till-

sammans med pensionärsrådet och stadsdelsnämnden.  

 
§ 6 Övriga frågor  

Rådet tog åter upp frågan om det nya parkeringssystemet i Farsta centrum. 

Handikapparkeringen fungerar bra, men däremot kanske det nya systemet 

utan p-snurra skapar problem för många äldre som nu tvingas gå – ibland 

en längre sträcka – till p-automaten och tillbaka till bilen. Rådet bestämde 

att man ska höra med pensionärsrådet om de vill ta upp denna fråga. 

 

Rådet har fått HRF:s rapport Stockholm – en stad för alla … utom för hör-

selskadade. Del II, en uppföljning 2010. Rapporten beskriver tillgänglighe-

ten, eller bristen på tillgänglighet, vid stadsdelsnämndernas sammanträden 

runtom i staden. Bland annat konstateras att Farsta stadsdelsnämnd ”har 

gått från att /år 2008/ helt stänga ute personer med nedsatt hörsel till att 

/nu/ ha både hörselteknisk utrustning och fungerande rutiner”. Rådet ansåg 

att den här sortens rapporter är ett bra sätt att synliggöra olika missförhål-

landen och brister. 

 

Blazena Westerlund berättade att discot för ungdomar med funktionsned-

sättning på fritidsgården Morris i Hökarängen nyligen fick Veckans ros i 

tidningen Mitt i Söderort. Eftersom rådet aldrig har hört talas om denna 

verksamhet lovade Per-Ove Mattsson återkomma med information. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 6 december 2010 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


